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Verslag:     Algemene Ledenvergadering BVME 
Datum:     21-03-2013 
Vergader-datum:   25-02-2013 
Locatie:     De Hongerman 
Aanwezig bestuur: Bram, Theresa, Hein, Bert, Sjef 
Aanwezige leden:  13 leden 
Afmeldingen:   Groenen, Douven,  Borst, Toorman, vd Boom, v. Sambeek, 
       Botman, Siccama 
 
 
Het volgende is aan de orde geweest. 
 
1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter geeft aan wat er de afgelopen periode is gebeurd. 
Het is de eerste keer dat het nieuwe bestuur verantwoording aflegt. 
Het eerste jaar was meteen een jubileumjaar, met dank aan de feestcommissie die het feest in juni 
heeft georganiseerd. 
Zie verder onder 3. 
 
Aanvullingen op agenda? 
- Later in de vergadering wordt (onder 8) tussengevoegd: de benoeming van de kascommissie;  

 
2. Notulen buitengewone ledenvergadering  12 september 2011; 
Met een opmerking over een verkeerd gespelde naam (Theresa Fox m.z. Theresa Foks) wordt het 
verslag goedgekeurd. Dit onder dankzegging aan de notulist. 
 
3. Verslag activiteiten bestuur. 
Het bestuur is druk geweest met: 
- de overdracht vanuit het vorige bestuur en de eigen taakverdeling; 
- overleg met de gemeente over hoe-gaan-we-met-elkaar om; 
- er is dit jaar 100 euro subsidie van de gemeente ontvangen; 
- wat is de status van onze inbreng bij de gemeentelijke besluitvorming;  
- de kwestie omtrent de voorgenomen kap van 28 bomen; 
- het verkeersstructuurplan; 
- mogelijke bebouwing locatie de Wiender (no. 63) 
- besluitvorming snelheidsverhoging Helmondweg; 
- groenonderhoud; 
- HOV2 en VSP2; 
Het bestuur toetst plannen waarbij mogelijk aanpassingen op de inrichting van de wijk aan de orde zijn, 
te allen tijde aan de uitgangspunten groen, verkeersarm/veilig, leefbaar. 
Voor de eigen organisatie zijn de verderop genoemde commissies weer, voor zover mogelijk, van 
mensen voorzien. 
Spreekt de hoop uit om later deze avond gedachten te wisselen over de toekomst; 
Het bestuur ziet het belang van de website van de BVME en bevordert het gebruik ervan. 
Graag willen we inzicht krijgen in de technische aangelegenheden die spelen om zodoende anderen 
van advies te kunnen dienen. 
Is er nog steeds behoefte aan de feestcommissie, wat verwachten we ervan, is er draagvlak? 
 
Vanuit de zaal wordt een aantal vragen gesteld over de wijk en het overleg met de gemeente. 
a. Een aantal jaren geleden is een deel van de wijk heringericht..  
Zijn er plannen over de aanpak van de overige stukken? (nrs. 66-284) 
Hierover is een tijd geleden ook een mail van de fam. Nas ontvangen. 
b. In het kader van de samenwerking met de gemeente wordt de suggestie gedaan de “Molletins” ook 
aan de gemeente te sturen. Die suggestie wordt meegenomen. 
c. Blijft lijn 6 rijden na realisatie van de HOV2? 
d. Wat is status van het zelf in beheer nemen van het groenonderhoud? 
e. Er is vorig jaar in het bestuur gesproken over het idee een trampoline te plaatsen; 
Het betreft dan een klein model dat onverwoestbaar is. 
Kosten in totaal 5000 euro. Voor de wijk: 2500 euro en 2500 uit Oranjefonds. 
Dit is met de gemeente opgenomen omdat deze altijd het risico draagt bij ongelukken met/op zaken die 
op gemeentegrond geplaatst zijn. 
Er is wat twijfel gezien het risico op blessures. 
Afgesproken wordt dat de vraag (herhaald) bij de gemeente wordt belegd. (hr. G. Speelberg); 
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Daarna wordt de wijk gevraagd.  
 
Op de vraag over de besluitvorming omtrent de snelheid op de A270 geeft Bas Smouter een toelichting. 
De gemeente is voorstander van een lagere snelheid, evenals een aantal inwoners die zelfs op 
persoonlijke titel bezwaar hebben aangetekend. 
De zaak ligt door een procedurefout behoorlijk complex en is “onder de rechter”.  
 
De gemeente wordt op termijn weer eigenaar van de weg en bepaalt dan het snelheids-regime. 
Mede door deze wetenschap is er weer overleg met de belanghebbenden. Men hoopt nu informeel tot 
een compromis te komen. (Bij een rechterlijke uitspraak zijn er immers altijd verliezers) 
Op enkele vaste dagen per jaar een maximum van 130 de rest altijd 100. 
 
Ook bebouwing van de Wiender komt aan de orde. 
Hierover is door de BVME met de gemeente overleg geweest. 
De BVME is niet principieel tegen maar zal de plannen (zoals eerder al aangegeven) altijd toetsen aan 
de uitgangspunten groen, verkeersarm/veilig en leefbaar. 
Er is daarnaast een bewonersgroep die zelf ook in overleg is met de gemeente. 
Deze wijzen iedere bebouwing af. 
 
In het laatste overleg met de gemeente is het volgende hierover gezegd: 
- alvorens er iets plaatsvinden moet er een z.g. anterieure overeenkomst worden gesloten tussen 
gemeente en eigenaar; hierin wordt geregeld dat de gemeente op geen enkele wijze financieel nadeel 
zal ondervinden. De ontwikkelende partij draagt alle kosten 
Dit is tot op heden niet gebeurd. 
Intern zegt het ambtelijk apparaat “er liggen geen planologische bezwaren”. 
Op dit moment is het voornemen: 4 woningen toe te voegen aan de bestaande woning. 
Bij de beoordeling van de plannen zijn B&W, de Raad, commissie ruimtelijke kwaliteit betrokken. 
Deze laatste is van de gemeente zelf met o.a. een landschapsarchitect. (Ineke Schimmelpenninck) 
De gemeente houdt ons op de hoogte en geeft aan hoe de procedure verloopt. 
De gemeente is juridisch niet gebonden omdat alle nu komende voorstellen af zullen wijken van het 
voorstel waarop destijds een principe akkoord is gegeven. 
Wethouder geeft aan: “Het zou vreemd zijn als de gemeente nu ineens het standpunt wijzigt en 
principieel iedere ontwikkeling gaat afwijzen”. 
Dit alles onverlet alle bezwaarmogelijkheden. 
 
4. Verslag activiteiten-commissies. 
a.  Commissie leefbaarheid, waaronder Technische commissie en Buurtpreventie; 
Leefbaarheid al aan de orde geweest. 
Technische commissie:  

bezig met verzamelen van alle bouwkundige aanpassingen in de wijk. 
Denk aan: cv’s, platte daken, dakkapellen, schoorsteenveger etc.. 
Graag dus zoveel als mogelijk de commissie informeren met aannemers, kwaliteit, kosten etc. 
De suggestie wordt gedaan om de bewoners zelf aan de hand van een vast format de website te 
laten aanvullen. Eventueel zou een soort van forum kunnen ontstaan. 
De BVME wil bij een dergelijke opzet toch wel controle houden. 
Het betreft bovendien vertrouwelijke zaken. Kortom: er wordt nagedacht over een opzet. 

Buurtpreventie: 
Er wordt gezocht naar iemand die hierin weer het voortouw kan nemen. 
Dus zie hier een schone en belangrijke taak……..  

b.  Activiteitencommissie. 
De commissie is sinds de jubileumviering slapend. 
Suggesties voor activiteiten zijn welkom.  

c.  Ontvangstcommissie 
Er zijn 3 nieuwe bewoners bezocht. 
Een ervan is meteen lid geworden. 
Status: 158 leden van de 220 woningen. 
Wellicht is het tijd om weer eens een actie te ondernemen.  
Suggestie uit de zaal: in het ledenbestand zou daar waar bekend een indicatie kunnen worden 
opgenomen “bewust geen lid” zodat herhaalde verzoeken om zich aan te sluiten kunnen worden 
vermeden. 

d.  Project Burenhulp. 
26 personen hebben zich gemeld als mogelijk dienstverlener. 
Er is een enquête geweest met de vraag om er diensten zijn gevraagd.  
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Dit blijkt nog niet het geval. Het is niet duidelijk waarom.   
 
5. Financieel verslag. 
De penningmeester doet verslag. 
De contributie inning was wat laat in 2012 en daarom meteen voor 2013 geïnd. 
We staan er met een vermogen van ong, 4000 euro niet slecht voor. 
 
6. Verslag kascommissie. 
De kascommissie heeft de controle uitgevoerd op de administratie en deze akkoord bevonden. 
Met dan aan L. Chatrou en C. van Doorn wordt de penningmeester gedechargeerd. 
 
7. Begroting 2013. 
Wordt rondgedeeld en er wordt door de vergadering mee ingestemd. 
 
8. Benoeming kascommissie 2013. 
Nieuwe kascommissie bestaat uit: Carla van Doorn en Jan Rietema. 
9. Bestuursbeleid komende periode; 
Dit is reeds aan de orde geweest. Doelstellingen zijn: groen, veilig en (samen-) leefbaar.  
 
10.  Verkiezing / benoeming leden bestuur en commissies; 

Bram Soetendal is aftredend en herkiesbaar; Bram wordt herkozen. 
Theresa Foks is aftredend en verkiesbaar; Theresa wordt herkozen. 
 

11. Rondvraag; 
Bert Kalisvaart vraagt nog aandacht voor de landelijk opschoondag op 9 maart a.s.  
 
12.  Sluiting en informele sluiting. 
Om 21,45 dankt de voorzitter de aanwezigen en nodigt deze uit voor een drankje op kosten van de 
penningmeester. 


